
 
 
 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg 
Møtested: Kommunestyresalen 
Dato: 07.09.2022 
Tid: Kl. 17:00 – 20:50 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Ruth Mariann Hop AP 
Geir Aarvik FRP 
Veronica Helen Ørpetvedt FRP 
Kenneth Halleland H 
Lillian Levik Løndalen KL 
Susan Elin Borg KL 
Yngve Eriksen KRF 
Anne Grete Hegerland Naley SP 
 
Forfall Parti Varamedlem  Parti 
Inge Jacob Ekornsæter H Ole Kristian Nilsen H 
 
 
 
 

Møtenotater: 
 
Innkalling godkjent. 
Saker meldt under Samlesak for spørsmål. Sakslisten deretter godkjent. 
 
Til å skrive under møteboka sammen med leder ble følgende valgt:  Geir Aarvik (FrP) og Kenneth 
Halleland (H). 
 
Kl. 17.00 – 17.30 var det var omvisning og orientering i ROP Nord sine lokaler i Kopparen 
(Grensegaten 1, Kopervik).  
Kl. 17.45 – 18.30 var det orientering i kommunestyresalen på rådhuset om Pasientbrukerombudet 
v/Gro Snortheimsmoen Bergfjord. 
Møtet ble satt kl. 18.35. 
 
 
 
  



Side 2 av 10 
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021/22 Overføring av politiske møter på nett 

 

022/22 Revisjon av kommunal renholdsplan 
 

023/22 Brukerombud 
 

024/22 Samlesak for referatsaker 
 

004/22 Melding om vedtak - Oversendelsesforslag fra kommunestyret 
13.06.22 

 

005/22 Tiltak for å bedre rekruttering av leger til Karmøy kommune 
 

006/22 Budsjettoppfølging drift per juli 2022 
 

025/22 Samlesak for spørsmål 
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021/22 Overføring av politiske møter på nett 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 
følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 
3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 

innarbeides i budsjetter for kommende år.  

 
06.09.2022 Eldrerådet 
Behandling 
Kommunalsjefen orienterte. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
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06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
 
07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HHO - 021/22 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 
følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 
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Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 
3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 

innarbeides i budsjetter for kommende år.  

 
 
 

022/22 Revisjon av kommunal renholdsplan 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 
06.09.2022 Eldrerådet 
Behandling 
Kommunalsjefen orienterte. 
Reiersen foreslo: 
Eldrerådet tar saken til orientering og ser positivt på at nyvinninger tas i bruk. 
 
 
 
06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
 
07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HHO - 022/22 Vedtak: 
Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 
 

023/22 Brukerombud 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
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06.09.2022 Eldrerådet 
Behandling 
Kommunalsjefen orienterte. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 
06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Behandling 
Nordbø foreslo følgende tilførelse: 
Rådet vil følge nøye med på utviklingen. 
Nordbøs forslag enstemmig vedtatt. 
 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemming rådmannens innstilling. Rådet vil 
følge nøye med på utviklingen. 
 
 
07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HHO - 023/22 Vedtak: 
Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
 
 
 

024/22 Samlesak for referatsaker 
 
 
07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
 
HHO - 024/22 Vedtak: 
Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 
 

004/22 Melding om vedtak - Oversendelsesforslag fra kommunestyret 
13.06.22 
 
 
07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
Behandling 
      
Notat datert 05.09.2022 fra politisk sekretariat vedrørende spørsmål om opprettelse av politisk 
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arbeidsgruppe utdelt i møtet. 
 
Levik Løndalen (KL) foreslo: 
Barnevernsreformen også kalt oppvekstreformen tredde i kraft 1.1.2022 (Prop. 73 L 2016–2017). 
Målet for denne reformen er å gi mer faglig og økonomisk ansvar til kommunene på 
barnevernsområdet, og styrke kommunenes forebyggende arbeid og tidlig innsats i hele 
oppvekstsektoren. Det er innført krav om at kommunestyret skal vedta en plan for kommunens 
forebyggende arbeid. Dette vil bidra til en overordnet forankring av det forebyggende arbeidet og 
fordelingen av kommunens ressurser til dette. Planen skal være et viktig verktøy for å sikre 
forpliktende og systematisk innsats med helhetlige tjenester. 
 
Dette er en viktig tverrfaglig reform og fagutvalget Helse og omsorg og fagutvalget oppvekst og 
kultur bør anses som viktige arenaer for drøftinger, der en kan komme frem til en bred politisk 
enighet før behandling av planen i kommunestyret. Slik det er i dag diskuteres sakene i begge 
utvalgene med ulikt perspektiv. Skal en lykkes i et slik arbeid anses det som viktig at en arbeider på 
tvers av utvalgene. 
 
Vedtak: Hovedutvalg helse og omsorg ser behovet for at det etableres en tverrpolitisk arbeidsgruppe 
på tvers av fagutvalgene helse/omsorg og oppvekst/kultur for at en i større grad kan åpne opp for 
tverrpolitiske og tverrfaglig samtaler i forhold til oppvekstreformen.  
 
Levik Løndalens (KL) forslag enstemmig tatt opp til avstemming. 
Levik Løndalens (KL) forslag fikk 4 stemmer og falt (KL 2, Sp 1, FrP 1). 
 
 
HHO - 004/22 Vedtak: 
Tatt til orientering. 
 

 
 

005/22 Tiltak for å bedre rekruttering av leger til Karmøy kommune 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
For å bedre rekrutteringen av leger til Karmøy kommune vedtar kommunestyret følgende: 

1. Tiltakspakke for rekruttering som er skissert i saken. Merkostnader på anslagsvis 8 mill. 
kroner innarbeides i rådmannens forslag til budsjett- og økonomiplan for 2023. Dette er 
midler som vil være i tillegg til demografiendringer som legges til helse- og 
omsorgstjenestens budsjett. 

2. Oppstartstøtte på 200 000 kroner pr lege pr år i 2 år innføres umiddelbart slik at det gjelder 
nyrekrutterte leger fra og med 1. oktober 2022. Dette belastes kommunestyrets 
disposisjonspost.  

 
Tiltakene revideres i forbindelse med statsbudsjett 2023 og årlige budsjett og økonomiprogram.  
 
De enkelte tiltakene avsluttes dersom staten kommer med tiltak som ivaretar formålet med 
tiltaket/tiltakene. 
 
 
07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
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HHO - 005/22 Vedtak: 
Tatt til orientering. 
 
 
 

006/22 Budsjettoppfølging drift per juli 2022 
 
 
07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Tatt til orientering. 
 
HHO - 006/22 Vedtak: 
Tatt til orientering. 
 
 
 

025/22 Samlesak for spørsmål 
 
 
07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
Behandling 
HFU, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 
Jeg ønsker en gjennomgang av hvordan en har løst åpningen av helsestasjon for ungdom i Kopervik 
jfr vedtak gjort i hovedutvalget i sak 19/21, 25.08.21. 
 
Hovedutvalget vedtok i overnevnte møte at helsestasjonstilbudet i Kopervik skulle bestå. Det har 
gjennom det siste året vist seg å være utfordrende å skaffe folk til å gjennomføre dette da det 
mangler helsesykepleiere og leger i kommunen. Det ble derfor drøftet i et senere møte muligheten for 
at det nyopprettede Psykisk helseteam kunne sørge for et tilbud til ungdommene i Kopervik. 
 
Ønsker at kommunalsjefen redegjør for hvordan dette er løst. 

Kommunalsjefen svarte at på grunn av omprioriteringer og utvidet tilbud ved de andre 
helsestasjonene ikke har fått åpnet helsestasjon for ungdom i Kopervik, men at det jobbes med å 
opprette et lavterskeltilbud med en dag per uke med psykisk helseteam. Det gjøres regning med å få 
tilbudet opp å gå i løpet av oktober. Det skal være både for ungdom og familier, og en sikter mot 
åpningstid ettermiddag/kveld. 

 
Fulltidsstillinger, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 
Det er et opplest og vedtatt mål at fulltidsjobb skal være en rettighet og deltidsjobb en mulighet i 
Karmøy kommune. Jeg ønsker en redegjørelse for utviklingen av denne satsingen de siste tre årene. 
Hvor mange ansatte har Karmøy kommune innen helse og omsorgsetaten? Hvor mange av disse har 
full jobb og hvor mange jobber deltid? Hvilke områder i etaten er det som har størst utfordringer med 
fulltidsjobber, hvorfor er det slik og hva gjøres for å øke muligheten for 100% for de ansatte som 
fortsatt jobber deltid, men ønsker fulltid? 
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Utviklings- og ressurssjef Siv Anita Lilleskog orienterte om Menn i helse og deretter om status for 
heltidskultur i Karmøy. 

 
Integrering i arbeidslivet, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 
I 2019 vedtok kommunestyret å kutte stillinger i Voksenopplæringen og overlate deler av 
opplæringstilbudet til nyankomne flyktninger til ansatte i NAV. KVOS skulle undervise 12 timer mindre 
og NAV skulle gjennomføre tilsvarende antall timer med fokus på norsk arbeidskultur og mer 
arbeidspraksis (lære språket i det virkelige arbeidslivet), med mål om å få flere i jobb og sådan 
integrert i det norske samfunnet. 
 
Kan kommunalsjefen redegjøre for hvordan dette har vært utslagsgivende i forhold til intensjonen 
med omorganiseringen siden den trådde i kraft? Hvor stor prosentandel av elevene er i 
arbeidspraksis, hvor mange får jobb med lønn fra egen arbeidsgiver etter endt kurs og hvor store 
stillinger arbeider de i? 

Kommunalsjefen ber om å få komme tilbake til dette i et senere møte. 

 
Omorganisering av tjenester., foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
Den 1.1.2022 trådte barnevernsreformen i kraft, med den hensikt å styrke tidlig innsats og 
forebygging bland barn og unge i kommunene. Reformen er blitt kaldt oppvekstreformen siden 
endringene som kreves for å lykkes er av en slik karakter at de krever en omstrukturering av hele 
oppvekstsektoren. Her ser en at en kan være tjent med å samle tjenester til barn-unge og deres 
familier under oppvekst sektoren. 
 
Vedtak: HHO ber administrasjonen se på muligheter for en slik omorganisering. 

Kommunalsjefen orienterte om at en allerede ser på ulike alternativer som kan være 
hensiktsmessige. 

 
Interkommunal legevakt, foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 
Viser til oppslaget i mediene i helgen ang. interkommunal legevakt. Leser at Haugesund kommune er 
interessert i å gjenoppta samtalene under forutsetning av at det kun skal være en felles legevakt og 
ingen satellitter. Den skal behandles i bystyret førstkommende onsdag. 
Karmøylista ønsker en oppdatering i saken. 
 
Susan Borg 
Karmøylista 

Kommunalsjefen svarte at det er invitert til møter med Haugesund kommune og aktuelle datoer 
foreslått. 

 
Aktivitører i Karmøy, foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 
En aktivitør arbeider med å aktivisere eldre på et dagsenter for eldre eller et alders- og sykehjem. Et 
veldig viktig arbeid som bidrar med livskvalitet for de eldre og syke. Hvordan fungerer dette ved våre 
institusjoner? 
 
Susan Borg 
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Karmøylista 

Kommunalsjefen svarte at ansatte jobber med å bedre livskvaliteten på institusjoner og har bl.a. 
musikkterapeut. 

 

Naley (Sp) var på foreldremøte i går og det ble da opplyst at det for tiden ikke var helsesykepleier på 
barneskolen i Skudenes, kun fram til sommeren. Stilling var utlyst, men ingen søkere. 

Kommunalsjefen svarte at det er et kompetanseområde som en sliter på. Leder 
helsestasjonstjenestene Turid Lillian Stuvik orienterte kort. 

 

Borg (KL) viste til mail mottatt i går fra ansatte på legevakten på Åkra. Stemmer det at det er vedtatt 
at det skal nedbemannes til en sykepleier på natt? 

Kommunalsjefen bekreftet det og viste til overforbruk og sammenligning med tilsvarende 
kommuner. Tas opp med administrasjonen. 

 

Halleland (H) spurte om det var noe nytt å melde vedrørende Spanne. 

Kommunalsjefen svarte at det ikke var noe nytt nå. 

 

 

 
 
 
HHO - 025/22 Vedtak: 
Spørsmål tatt til etterretning. 
 
 


